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Algemeen Bestuur   
 

 

Besluitenlijst vergadering algemeen bestuur d.d. 16 april 2025 

 

Aanwezig:   De dames Beuling, Eshuis, Hoving, Kuiper, Leenders, Lenting, Lodeizen, Plas 

en Woortman en de heren Bartelds, Bos, Boter, Ten Brink (dijkgraaf), Duintjer, 

In ’t Hout, Janssen, Kooistra (secretaris-directeur), Van Mensvoort, Schaafsma, 

Visser, De Vos, Wolters en Wortelboer    

Tevens:       De dames Hidding en Stegeman (besluitenlijst) en de heer Heugens 

Afwezig:      De heren De Graaf en Mooijman 

  

 

Agendanr. Onderwerpen en besluiten 

1 Opening 

De heer Ten Brink opent de vergadering en heet de leden van het algemeen bestuur 

welkom. Ook heet hij de belangstellenden op de publieke tribune en de belangstellenden 

die de vergadering via de livestream volgen, van harte welkom. Er is een aangepaste 

agenda in iBabs en op de website geplaatst in verband met toevoeging van agendapunt 6. 

Het algemeen bestuur stemt in met de agenda. 

2a Mededelingen en ingekomen stukken  

Portefeuillehouder de heer Bartelds merkt op  dat er een nieuwe CAO is afgesloten voor 

de medewerkers van de waterschappen. Het betreft een akkoord voor twee jaar 

(voorheen één jaar) wat duidelijkheid en rust geeft voor de medewerkers. In hoofdlijnen 

houdt het akkoord in dat elke medewerker in 2025 € 50,- per maand erbij krijgt en de 

inflatiecompensatie. In 2026 zal dit 1% met prijscompensatie zijn. Tevens wordt de thuis 

werkvergoeding verhoogd en wordt ingezet op groene mobiliteit.  

 

De  heer Ten Brink geeft aan dat er twee intekenlijsten rondgaan voor de reeds 

aangekondigde bijeenkomsten op 8 mei (Gezamenlijk AB met waterschap Noorderzijlvest) 

en 21 mei (Flitsexcursie/informerende bijeenkomst Vismigratie) en verzoekt de aan- of 

afwezigheid te vermelden . 

2b Planningsschema 

Het schema wordt voor kennisgeving aangenomen. 

3 Besluitenlijst algemeen bestuur 19 maart 2025 

De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld.  
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Formele aanpassingen ivm invoering Rechtsmatigheidsverantwoording door het 

DB vanaf 2025  

Vanuit de commissie FAZ wordt aangegeven dat het formele aanpassingen betreffen. Hier 

is kort over gesproken. De beantwoording van de vragen in de commissie was afdoende.  

   

Besluit  

Het algemeen bestuur besluit overeenkomstig het voorstel om:  

-  de Verordening uitgangspunten financieel beleid, beheer en inrichting van de 

   financiële organisatie Waterschap Hunze en Aa's 2008 in te trekken; 

- de Verordening uitgangspunten financieel beleid, beheer en organisatie  

   Waterschap Hunze en Aa's 2025 vast te stellen; 

-  de Controleverordening waterschap Hunze en Aa’s 2008 in te trekken; 
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-  de Controleverordening waterschap Hunze en Aa’s 2025 vast te stellen; 

-  het Controleprotocol accountantscontrole jaarrekening 2018 e.v. m.i.v. boekjaar 

   2025 vast te stellen; 

-  het Controleprotocol 2025 vast te stellen; 

-  het Normenkader 2025 voor de rechtmatigheidscontrole vast te stellen. 
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Ontsluiting extra paai- en opgroeigebied voor paling en driedoornige stekelbaars in 

NO-Groningen 

In de commissie BPL is gesproken over de verschillen in gebied polder Binnenlanden bij 

gemaal Ulsda en het gebied bij Buiskooldiep in Veelerveen. Er zijn zorgen uitgesproken 

over het ‘leeglopen’ van het gebied en over de waterzuinigheid van de passages die er 

aangelegd gaan worden en dat het waterschap geen grote risico’s loopt. Er is uitgebreid  

gesproken over de financiering in relatie tot de KRW. Verder is er gesproken over de 

betrokkenheid van de Sportvisserij. De overige vragen zijn naar tevredenheid beantwoord 

in de vergadering. Vanuit het algemeen bestuur wordt aangegeven blij te zijn met de 

maatregelen die getroffen worden om de doelstellingen te halen en met de vele obstakels 

voor vissen die worden weggenomen.  

Portefeuillehouder mevrouw Eshuis geeft aan dat voor het gebied bij gemaal Ulsda een 

watersysteemanalyse uitgevoerd wordt vanwege de veenoxidatie in het gebied.   

Op 24 april 2025 staat er een overleg met de verantwoordelijk gedeputeerde van de 

provincie Groningen gepland waar gesproken gaat worden over de stand van zaken van 

de regionale veenstrategie. Gemaal Ulsda zal ook besproken worden.   

Eind 2025 wordt ons onderzoek naar het watersysteem Ulsda afgerond. Een voorstel 

hieromtrent wordt geagendeerd voor het algemeen bestuur.  

De visstand scoort volgens de KRW-doelen net een voldoende. Het systeem is echter niet 

voldoende robuust en kan probleem geven in geval van droogte of overvloed aan water. 

Dit project heeft geen relatie en is niet van invloed op de KRW projecten zoals deze in het 

actieprogramma KRW zijn opgenomen.  

Geopperd wordt om foto’s te laten zien bij de provincie van de schade aan vissen die door 

gemalen wordt veroorzaakt. Dit om de urgentie te benadrukken. 

 

Besluit  

Het algemeen bestuur besluit overeenkomstig het voorstel om:  

˗ 3 vispassages in het afwateringsgebied Buiskooldiep te realiseren. Hiermee wordt 

extra leefgebied ontsloten voor de paling en de driedoornige stekelbaars in NO-

Groningen.  

˗ Een investeringskrediet van € 425.000,- beschikbaar te stellen. 

˗ De kosten voor de realisatie van de 3 vispassages te dekken uit het KRW budget en 

hiervoor het krediet voor natuurvriendelijke oevers met € 425.000,- te verlagen. 

6 Motie vreemd aan de orde van de dag – kwijtschelding 

Door de fractie van de VVD is een motie vreemd aan de orde van de dag ingediend 

inzake kwijtschelding. De heer Boter licht de motie toe. De motie is ingediend naar 

aanleiding van een actie van de FNV op 2 april 2025 bij het waterschapshuis. De leden 

van de commissie FAZ werden door de FNV gevraagd om het standpunt met betrekking 

tot het niet toepassen van de vrijstelling voor de categorie gepensioneerden te 

heroverwegen. De fractie VVD vindt dat het waterschap op een ordentelijke en eerlijke 

wijze met de kwijtschelding omgaat en is van mening dat hier niet aan getornd hoeft te 

worden. De motie is voor het bestuur in iBabs geplaatst en voor ingelanden op de website. 

Vanuit de vakbond zijn complimenten ontvangen voor het respectvolle en correcte 

ontvangst. Door alle fracties wordt aangegeven hoe zij staan ten opzichte van het verzoek 
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van de FNV in relatie tot het door het waterschap gevoerde kwijtscheldingsbeleid. 

Gevraagd wordt om financiële gegevens te overleggen waaruit duidelijk wordt wat de 

financiële consequenties zijn van het eventueel toepassen van de vrijstelling om ten 

behoeve van de begroting 2026 een beslissing te kunnen nemen over het wel of niet 

aanpassen van het beleid inzake kwijtschelding. 

Door de portefeuillehouder wordt aangegeven dat de kosten voor kwijtschelding € 2,3 

miljoen per jaar bedragen. Met eventuele aangepaste regelingen komt hier € 300.000,- bij. 

Hierdoor stijgt het tarief voor ingezetenen met 0,4%. Het dagelijks bestuur raadt aan om 

het beleid niet aan te passen. Indien de inkomensgrens aangepast wordt vallen immers  

andere groepen net buiten de nieuw gestelde norm. 

Gelet op de discussie in het algemeen bestuur zegt het dagelijks bestuur toe de financiële 

gegevens omtrent dit onderwerp te zullen delen en het gesprek hierover te voeren in het 

kader van de begroting 2026. 

Gehoord hebbende de discussie in het algemeen bestuur geeft de fractie VVD aan de 

motie in te trekken. 

Op verzoek van fractie CU wordt de vergadering 10 minuten geschorst. 

Na de schorsing geeft fractie CU aan dat ze blij zijn met de toezegging en de discussie bij 

de begroting afwacht en derhalve het indienen van een motie terzake achterwege laat. 
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Rondvraag  

De heer Boter vraagt, naar aanleiding van een artikel uit de telegraaf van 25 maart 2025, 

om een reflectie op het artikel in het licht van wat de voorzitter van vereniging 

waterbouwers aangeeft in het artikel.  

Portefeuillehouder Van Mensvoort antwoordt dat het artikel is besproken in het HWBP 

overleg. In het artikel wordt gepleit voor een centrale aanpak van de dijkversterkingen. In 

het artikel wordt gesuggereerd dat de 21 waterschappen allemaal het wiel uitvinden en 

hun eigen werkwijze hebben. Dit beeld klop niet. Binnen het HWBP programma is er juist 

sprake van een gezamenlijke aanpak met regie op programmaniveau. Binnen het 

programma wordt intensief samengewerkt tussen Waterschappen en Rijkswaterstaat. 

Kennis en ervaring opgedaan in projecten wordt volop uitgewisseld. Innovaties worden 

gezamenlijk opgepakt zoals ook ons project Brede Groene Dijk. De kennis die hier is 

opgedaan wordt breed verspreid en inmiddels ook door andere Waterschappen 

toegepast. De uitgebreide reflectie is onder de nieuwsberichten in iBabs geplaatst.  

8 Sluiting 

 

Ongewijzigd/gewijzigd vastgesteld in de vergadering van 4 juni 2025. 

 

 

 

 

 

 

Jelmer Kooistra,     Geert-Jan ten Brink, 

secretaris-directeur     dijkgraaf 
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Datum  Toezegging  Afdoening  Portefeuillehouder  

    

   

  

Informerende bestuursbijeenkomsten:  

 

Datum Tijd Onderwerp Door  

14-05-2025 20.00 uur 

21.00 uur 

Uitvoering KRW en het impulsprogramma 

DAW en de verhouding met andere 

programma’s 

Steven Verbeek 

Karel van der Vegt 

11-06-2025 20.00 uur Gecombineerde commissievergadering  
VJR, Jaarekening 2024, Kadernota 2026-2030 

Remco Hennipman 

10-09-2025 20.00 uur 

21.00 uur 

Tussenrapportage medicijnresten  

Proces en stand van zaken HWBP 

Gerda Valkering 

Erik Jolink 

29-10-2025 20.00 uur Gecombineerde commissievergadering MJR 

2026-2030, Najaarsrapportage, begroting 2026 

Remco Hennipman 

12-11-2025 20.00 uur 

21.00 uur 

Waterketen 

Deltaprogramma 

Jan Egberts Eleveld 

Francine Engelsman 

pm  Veenoxidatie  

pm  Bodemdaling door delfstofwinning  

pm  Europese richtlijn stedelijk afvalwater John Koop 

pm  Toelichting op nieuwe e-mail app Ipad/AI Wouter de Wolde 

 

 


